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Studienämnden vid Fysik
Protokoll fört vid SNFTM -möte

15 december 2020

Tid: 12:02
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Oliver Thim
Vice Ordförande Patrik Wallin Hybelius

Kassör Linnea Hallin
Sekreterare Victor Salomonsson

Veckobladerist Mikael Eriksson
Kandidatansvarig Christian Josefsson

Masteransvarig Tobias Gabrielii
Matansvarig Mijo Thoresson

Årskursrepresentant Samuel Martinsson

§1 Mötets
öppnande

Oliver Thim öppnar mötet kl. 12:02.

§2 Val av
justerare

Samuel Martinsson väljs till justerare.

§3 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda
bordet

• Tobias har skaffat ett par tentor till Ftek.

• Linnea har skaffat ett par tentor till Ftek.

• Mikael har lagt upp tentor på Ftek.

• Oliver har funderat på SNFs fortsatta verksamhet.

• Samuel har gjort ett inlägg på Facebook om att tentaanmälan stänger i veckan.

• Victor har gjort ett inlägg på Facebook om Guldäpplet.

§5 Kurser

• F1,TM1: Det flyter på.

• F2: Det har blivit lite tufft i Expfysen vilket lett till att många behöver komma
på uppsammlingstillfället.
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• TM2: Det flyter på.

• F3,TM3: Det är mycket men det flyter på.

• Master: Övervakningen för exjobbare är fortsatt bristfällig och vi vill se över
detta i vår när fler börjar exjobba. Det har varit mycket inlämningar för CAS.

§6 Kursnämnder Det har varit några kursnämnder sedan förra mötet.
I Termon så har det varit problem med inlämningarna. Det kom även upp att

tentan var för svår vilket examinatorn höll med om. Tentastatistiken såg ungefär
vanlig ut.

I Komplexen så såg det relativt vanligt ut men talades inte om tentastatistiken.
Det var tal om att ta bort vektor-momentet för TM men inget definitivt sades.

§7 Möte med
PA och SYV

Vi har möte med PA och SYV på onsdag 16/12. Mötet har samma upplägg som
vanligt. Vi vill diskutera bl.a. distansundervisningsenkäten.

§8
Sammanfattning

av terminen

Nu när halva vår tid som SNF har gått så diskuterade vi vad vi gjort och hur vi vill
fortsätta.

Vi talade bland annat om arbetsbelastningen hittills. Några har haft mycket att
göra på andra håll och då inte kunnat göra så mycket i SNFTM som de velat. Ingen
uttryckte att de hade fått för mycket att göra. Det kom fram att några av våra roller
är mindre definierade än vad de skulle kunna vara och vi vill därför använda ett
framtida möte till att planera resten av vårt år mer i detalj.

Vi talade också om vad vi har gjort under året. Vi har haft ett musik-quiz. Detta
gick bra men tråkigt utfall där efter. Cocktailpartyt var lyckat trots den nya formen.
Vi har även bjudit in till lunch-häng, men inte många har kommit. Vi hann med
två fysiska teambuilding tillfällen och har haft några fler på distans. Teambuilding
i alla former har varit väldigt uppskattade. Vi har även haft några möten med PA
och SYV. Detta har varit extra bra nu när programmen läggs om. Vi skickade ut en
enkät för att stämma av med sektionen hur allt har fungerat på distans.

Sist så talade vi om vad vi påbörjat som behöver avslutas. Vi skall gå igenom
enkäten på vårt möte med PA. Vi har spridit information om valbara kurser men vill
göra något mer permanent av det. Mastersintervjuer hade varit roligt att göra i vår.
Arbetet att hjälpa folk att hitta studiekamrater skall fortsätta.

§9 Övriga frågor • Jämnställdhetsrepresentant: Vi skall utse en representant till jämnställd-
hetsrådet men detta bordläggs till ett senare möte.

§10 Nästa möte Nästa möte blir under v.2 2021.
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§11 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Oliver kl. 13.07.

Oliver Thim
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Samuel Martinsson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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